
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van 21 oktober 2014

Aanwezig: Joni, Stef, Kenny, Cedric, Simon, Arne, Michiel en Anne

Waarnemer: Sander Bel, Sander Byl, Giel, Sander C, Niels en Jens

Verontschuldigd: Kathleen en Lena

Afwezig:

De vergadering wordt geopend om 23:59 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Prijzen eetstand 24 urenloop

Simon heeft van Nick de flik gehoord dat ze ons eetstandje niet kunnen afkeuren, omdat alleen Nick en de brand-
weer de enige zijn die ons eetstandje kan afkeuren. De prijzen van de bicky kunnen we niet echt over praten omdat
er gisteren een overeenkomst is gemaakt met Politica. Op dat moment was dat de beste oplossing, omdat we
verplicht werden om een oplossing te vinden. Ons loopstandje is te groot dus zijn we al in overtreding. Ze kunnen
ons nog steeds uitsluiten uit de 24urenloop. Nick en de brandweer bepalen of het standje in orde is en PSD en
LOKO hebben de grootte van ons standje al goedgekeurd. het was gisteren ook niet terecht dat hij heeft gedrijgt
het eetstandje weg te doen. Dat is een dreiging, we zijn nu beter geinformeerd, we weten wat zij als inspraak
hebben op onze rechten. Dit wisten we gisteren nog niet. We mogen in principe doen wat we willen met onze
prijzen. Loko gaat misschien dan wel harder optreden tegen ons tijdens de 24 urenloop als je dat nu toch gaat
doen. Ook ga je politica tegen ons krijgen, zij denken we hebben een accoord maar als we dan nog veranderen
gaan ze dat niet leuk vinden. Als politica ons haat hebben we daar dan zoveel nadeel van. We zijn altijd aanwezig
bij loko, we doen nooit moeilijk, en toch doet LOKO nu moeilijk tegen ons. Loko is in fout wij zijn in ons recht,
even goede vrienden. Heel veel achterban van wina gaat het ook niet leuk vinden als we het niet aan 80 cent
gaan geven terwijl we het wel kunnen. Met politica gaan praten was in eerste instantie al niet slim, want een
of andere andere kring had kunnen gaan klagen. LOKO heeft politica erbij gehaald, want zij wilde dat politica
tevreden was. LOKO heeft zichzelf ingedekt, geen enkele andere kring weet in principe wat er is gebeurd, dus die
hadden ook kunnen gaan klagen over de prijzen. Als we gisteren geweten hadden wat we nu weten, hadden we
niet met Politica gaan praten. Dan hadden we niet in deze situatie geweest is. Nick is ook gecontacteerd door
Pieter(sportverantwoordelijke bij LOKO). Pieter weet dus ook wat wij nu weten van Nick. We mogen van Nick
alles doen wat we willen. Het is ook stom dat politica niet dicrect naar ons toe gekomen is, dat is ook niet echt
vriendelijk zij hebben LOKO erbij gehaald. Het probleem is dat politica dacht dat de prijzen definitief waren. Dat
is de miscommunicatie, iedereen denkt iets anders. Wij zijn nog steeds volledig in ons recht. Het staat nergens in
de verslagen, dus is het niet gezecht. Het had wel in de verslagen moeten staan. Prijsafspraken zijn te belangrijk
om niet in het verslag te zetten. Het is nog steeds niet terecht van politica dat ze niemand van wina in cc hebben
gezet bij de mail naar LOKO. Misschien is het ook het feit dat Marisca(eetstandverantwoordelijke van Politica)
Simon’s ex is dat zij het toch iets persoonlijker heeft genomen. Misschien als mariska er niet was geweest was er
totaal geen probleem geweest. Als marisca dit niet had gehoord had niemand dat geweten en was er niets aan
de hand geweest. We willen zoveel mogelijk kringen te vriend houden, maar dat betekent niet dat je niet op je
strepen mag staan. Je leden zijn belangrijker dan andere kringen. Politica was in fout, zij hadden anders moeten
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handelen. Wij waren niet in fout om te denken dat de prijzen niet definitief waren.

We hebben de pasta van 40 cent naar 60 cent gezet, omdat het slecht weer gaat worden, dus op deze ma-
nier gaan we toch genoeg geld eruit halen. Bicky’s in aantallen van 2500 naar 2200 vanwege het slechte weer.
Drank van 20 naar 30 cent. Pannekoeken blijven voor 20 cent.

Alleen nog de bicky prijs is ter discussie. Misschien moeten we ons woord aan politica niet breken. Als we
nu allemaal acties gaan doen om allemaal bicky’s aan 80 cent te verkopen komt dat ook slecht over. We gaan
even luisteren naar wat Nick de flik precies heeft gezegd, zodat we zeker kunnen zijn dat we een andere beslissing
kunnen nemen. (als je dit gesprek wilt lezen kun je altijd eens bij Simon langsgaan) Na dit te horen wordt de
discussie hervat. LOKO heeft het recht niet om ons extra op de vingers te kijken omdat we de bicky’s toch aan
80 cent doen. Er is eigenlijk geen accoord gesloten met politica, wij hebben gewoon onze prijs omhoog moeten
halen, politica heeft niets moeten doen. Wij hebben ons vrij recht om onze prijs te bepalen, dat is wat Nick ons
en ook LOKO heeft verteld. Dit was ontbrekende informatie, nu weten we dit wel, dus mogen wij op basis hiervan
een nieuuwe beslissing maken. Politica heeft niets moeten toegeven, wij zijn de enige die hebben moeten toegeven
in de discussie van gisteren. Er zijn op dit moment in de discussie twee voorstellen:

� Voorstel 1: we houden ons aan het accoord dat gisteren gesloten is met politica.

� Voorstel 2: We doen onze bicky’s aan 80 cent en we sturen een mailtje naar of vertellen het persoonlijk aan
politica en LOKO met de rede en de informatie die wij hierover hebben gekregen. Dan hebben wij het wel
gecommuniceerd.

Er wordt nu nog een derde voorstel geopperd, namelijk hetzelfde voorstel als voorstel 2 met als aangevulde nog het
verkopen van dubbele bicky’s, een bicky met twee burgers ertussen. Hier maken wij pure winst mee en we verkopen
waarschijnlijk meer burgers wat ook de bedoeling is, want we hebben nog drie diepvriezers vol met burgers in de
kelder staan. Het nadeel van dit idee is dat je minder bicky’s gaat verkopen omdat je niet sneller kunt bakken.
Vorig jaar zijn de bicky’s half bevroren op de bakplaat gelegd, als we ze al ontdooien in de frigo gaat het sneller.
We mogen ze niet ontdooien op kamertemperatuur. De minst drukke uren zijn tussen 4 en 8 we kunnen ook
zeggen dat we enkel op dat moment dubbele bicky’s verkopen. In de rustige uren kun je dat wel doen, maar
op de drukke uren zeker niet. Als de mensen weten dat we dubbele bicky’s hebben dan gaat er nog meer volk
komen. Met een dubbele bicky ga je niet nog meer volk vinden, want er staat al heel veel volk waarschijnlijk. Heel
veel mensen willen een dubbele bicky. Er wordt een indicatieve pijling gehouden: de meerderheid is voor dubbele
bicky’s omdat we dan eerder van de bicky’s af te geraken. Per dubbele bicky die je verkoopt, had je 2 mensen
een gewone bicky kunnen verkopen. De rij gaat evenlang blijven, als mensen echt niet willen wachten gaan ze wel
ergens anders een bicky halen. De baksnelheid gaat wel iets veranderen als je het iets meer ontdooit. We gaan
de diepvries in de living uittreken. We houden het in de gaten dat de temperatuur onder de 7 graden blijft. De
mensen moeten er niet ziek van worden. Er volgt een stemming (enkel kernraad stemt):

� we verkopen dubbele bicky’s 7

� we verkopen geen dubbele bicky’s 1

� onthouding 0

We zullen dus dubbele bicky’s verkopen, de vraag is nu alleen nog gaan we ze de hele tijd verkopen of enkel in de
rustige uren (van 4 tot 8). Als we ze niet de hele tijd doen dan heb je mensen die komen vragen om een dubbele
bicky en dan moet je zeggen nee dat is alleen van 4 tot 8. Er volgt een stemming of we de bicky’s partime of
fulltime gaan verkopen:

� fulltime 7

� partime 0

� onthouding 1
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We hebben dus de hele tijd dubbele bicky’s.

Het enige wat nu nog moet worden besproken is de prijs van de bicky’s. We zullen eerst beslissen over de
gewone bicky. We zijn echt in ons recht, dus we kunnen ze gewoon aan 80 cent verkopen. Gaan we vrienden
blijven met politica of gaan we voor onszelf, dat is de vraag die we ons moeten stellen. Als we ze aan 80 cent doen
gaat er wel gemaild/gesproken worden met politica en LOKO. We krijgen niet zo vaak de kans om bicky’s aan 80
cent te kunnen verkopen, het zou dus ook wel tof zijn dat als we het een keer kunnen we het ook gewoon doen.
Als we het zeggen tegen politica zijn we toch netjes geweest om hun hierover te informeren en we zijn volledig in
ons recht, we kiezen gewoon voor onze leden. LOKO kan ook nog wel moeilijk doen over de dubbele bicky, omdat
je het niet hebt doorgegeven van te voren. Je weet ook niet of heel politica tegen ons gaat zijn, omdat toevallig
de 3 wijven van gisteravond tegen ons waren. Politica denkt dat ze verlies draaien dat hoeft niet waar te zijn,
want er zijn genoeg mensen die voor 20 cent meer niet in een rij willen staan. LOKO heeft niets te zeggen over
onze prijzen en het was een last minute beslissing omdat we pas laat de sponsor hadden. We hebben een accoord
gesloten met politica, maar er zijn nu nieuwe feiten, waardoor we wel nog anders kunnen beslissen. De voorzitter
heeft kramp. We hebben nu dus twee kanten de ene zegt we willen ons aan ons woord houden, de andere kant
zegt we hebben nu nieuwe feiten waardoor we kunnen terug komen op ons woord. Het was ook niet verplicht om
door te geven wat je zou gaan verkopen en aan welke prijs. Dus ze kunnen ons niet verbieden om dubble bicky’s
te verkopen en ze kunnen ons ook niet verbieden om bicky’s aan 80 cent te verkopen. Er volgt een stemming over
de prijs van een normale bicky.:

� Bicky’s aan 80 cent 7

� Bicky’s aan 1 euro 1

� Onthouding 0

We zullen de bicky’s dus verkopen aan 80 cent.

We moeten nu nog beslissen over de prijs van de dubbele bicky. Er wordt geopperd om deze aan 1,20 te verkopen.
Een argument om het duurder te maken is dat we er dan misschien minder verkopen en de wachtrij minder lang
wordt. Hoe duurder we ze verkopen hoe meer winst we maken. Dit is dan pure winst. Er wordt een stemming
gehouden of we 1,20 een goede prijs vinden of dat deze hoger moet:

� 1,20 is te laag 1

� 1,20 is goed 6

� onthouding 1

We zullen dubble bicky’s verkopen aan 1,20 euro.

Misschien moeten we ook alvast een mail sturen naar andere kringen dat we de overige bicky’s verkopen aan
10 cent, zodat we er zo snel mogelijk vanaf geraken. We hebben de diepvriezen gehuurd tot donderdag. We
kunnen de diepvriezen misschien nog langer houden, maar we weten nu nog niet hoe lang. We kunnen best pas
mailen na de 24 urenloop. Als we dat niet willen doen dan doen we ze naar de voetselbank. We kunnen ze ook
verkopen aan de leden. We krijgen 2500 bicky’s verkocht. Er is nog een halve diepvries die overblijft die niet van
ons is, deze bicky’s kunnen we dan best gewoon uitdelen, dat zijn er ongeveer 750. We kunnen onze gesponsorde
dingen beter niet verkopen, want wij hebben het wel gekregen, dus als we er iets mee doen, dan moet het gewoon
weggeven zijn. We kunnen ook de diepvries van Sander Bel gaan halen. Misschien moeten we wachten met een
beslissing hierover tot na de 24 urenloop. Misschien verkopen we echt super veel bicky’s. Deze discussie wordt
verdaagd naar later.

Koelkast living

De koelkast in de living is kapot. Er mag enkel een koelkast staan op het eetstandje. Er staat nog een klein
koelkastje in de kelder. We kunnen misschien een nieuwe frigo kopen, dan kun je deze niet direct insteken. We
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mogen die van stef lenen. We kunnen ook een frigo van de gang pakken. De frigo’s van de gang zijn van de waag
en niet van ons. Als die kapot is, dan gaat de waag moeilijk doen om een nieuwe te kopen, dit moeten we niet
riskeren. Stef zijn frigo is groter dan die in de kelder. Staan wij in voor de frigo van de gang. Als die echt van de
waag zijn, dan kunnen we dat beter niet doen. We gaan zien met het materiaal dat we hebben en of de frigo uit
de kelder of die van Stef in het eetstandje zetten.

Varia

� Niels: namens Sander Byl Tetten.

� Arne: De sander is een hete pad

� Sander C: Ik ga bicky in de winagenda zetten en we zetten hun logo ook best op de site.

� Kenny: Excuus voor mijn afwezigheid op de afgelopen twee kernraden.

� Anne: Er zitten nog een aantal dozen in verschillende diepvriezers, houd daar rekening mee.

� Sander Bel: Anne moet de mail van Lena nog voorlezen.

� Anne: leest de mail van Lena voor: ’Ik kom niet naar de kernraad sebiet, want wil vroeg mijn bed in om
morgen en overmorgen iets of wat levend door te komen. :p Maar zeg maar dat ik voor zo goedkoop mogelijk
ben, en dat het enige dat Mariska kan krijgen een zakdoek is als ze moet bleiten!’

De vergadering wordt gesloten om 1:45 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)
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